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VERSLAG STATUTAIRE ALGEMENE VERGADERING VHV 2023  
 

Donderdag 4 mei 2023, 20u00, Hybride – Online via Microsoft Teams of fysiek te Elewijt Center 
(Tervuursesteenweg 564, 1982 Zemst) 
 
 
Aanwezigen BO: Bart Danhieux, Patrick Boes, Marc Vander Mierde, Giannoula Tsakitzidis (als 
vertegenwoordiger van HV Uilenspiegel), Raf Baudewijn, Kristof Briers 
Ambtshalve aanwezig: Dries Boulet 
Secretariaat: Hub Maes, Linde Panis, Gerrit Vertommen, Tessa Leeten, Michel Kranzen 
Verontschuldigd:  
 

 
1. NAZICHT VAN DE VOLMACHTEN (19u45) 
 

 
 

2. AANTEKENING AANWEZIGHEDEN (20u00) 
 
Aanwezig (fysiek): 
 
Uilenspiegel HV, Handbalclub Welta Mechelen, Brabo Denderbelle, HC Atomix, HC Don Bosco Gent, 
Sasja HC, HBC Apolloon Spurs, Elita Buggenhout, GBSK Handbal, DHC Overpelt, HC Hannibal 
Tessenderlo, Desselgemse Handbalclub, HC Eeklo, HC ’t Noorden, Handbalclub Eagles Aarschot, HC 
Heist o/d Berg, Handbalclub Lier (niet stemgerechtigd) 
 
Aanwezig (online): 
 
Olse Merksem HC, Brasschaat Handbalclub, HC Maasmechelen '65, HvH Zandvliet, HUBO Handbal, HC 
Attila Temse, HV Arena, Kreasa Handbal Houthalen, HC Rhino, HBC Dendermonde, HC Overpelt, HC 
Aalst, HBC Izegem, HB Sint-Truiden, DHC Meeuwen, HC Pentagoon Kortessem, HBC Evergem, HK 
Waasmunster, Handbalclub Roeselare, Handbalclub Groot Berlare, Sezoens Achilles Bocholt, HC 
Hades Hamont-Achel, HHV Meeuwen, DHC Waasmunster, Real Kiewit, HC Olva Brugge, Handbal 
Lokeren, Elita Lebbeke, HC Schoten, Handbal Vereniging Lommel, Hestia Bilzen, HC Beringen, HC 
Leuven 2019 

 
Vertegenwoordigd: 
 
Handbal Lummen (online) 
 
Afwezig: 
 
Sporting Pelt, Handbalclub Thor, HC Tielt-Aarsele, HC Zoersel (niet stemgerechtigd) 
 
Na de aantekening van de aanwezigheden zijn er 50 stemgerechtigde clubs aanwezig. De gewone 
meerderheid is bijgevolg 26 stemmen. 
 
 
3. OPENINGSWOORD DOOR DE VOORZITTER 
 
Bart Danhieux neemt het woord. 
 
Dames en Heren, 
Beste handbalvrienden, 
Goeienavond iedereen 
 
Na twee virtuele edities organiseerden we vorig jaar opnieuw een live-versie van de Algemene 
Vergadering. Aangezien beide formats hun voordelen hadden, hebben we jullie deze keer de keuze 
gelaten, en organiseren we nu voor de eerste keer een Hybride vergadering. Hopelijk verloopt alles  
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vlot op technisch vlak. Aan de mensen thuis vraag ik om zeker tijdig tussen te komen indien het niet 
duidelijk zou overkomen. 
 
Vanavond staat een tevreden voorzitter voor jullie. Het wordt ons niet makkelijk gemaakt, maar 
door soms drastische en noodzakelijke ingrepen, zijn we op goeie weg. We kiezen niet altijd voor de 
makkelijkste weg om onze sport te doen groeien maar ik merk wel dat onze ‘nieuwe manier’ van 
werken door de meeste clubs gedragen wordt.  
 
Onze federatie heeft onder leiding van Dries een ware metamorfose ondergaan. We werken niet 
alleen met een pak minder mensen op het secretariaat, maar er werden ook andere accenten gelegd. 
We zullen er echter proberen voor zorgen dat dit zo weinig mogelijk invloed heeft op de service naar 
de clubs toe. 
Ik wil hier nogmaals Linde en Gerrit enorm bedanken voor hun flexibele houding en hun constructieve 
medewerking in deze hervorming. 
 
We zetten ook sterk in op een verdere administratieve vereenvoudiging. Een mooi voorbeeld is de 
invoering van het digitaal wedstrijdblad dit seizoen. Misschien waren er enkele kleine kinderziektes 
in het begin, maar ondertussen loopt dit bij alle clubs heel vlot en zijn alle tafelofficials tevreden 
over de nieuwe manier van werken. 
 
Ook binnen het scheidsrechter wezen willen we een nieuwe wind laten waaien. We hebben een 
aantal maanden geleden Sigurd Thomassen aangesteld als chef scheidsrechter en onlangs heeft 
Patrick Demot ook de taak van coördinator op zich genomen. Ik wens beide heren veel succes maar 
de nieuwe aanpak zal ook door de clubs moeten ondersteund worden. We beseffen immers allemaal 
dat we dringend meer en jonge scheidsrechters nodig hebben en dat zal niet lukken als de clubs niet 
meegaan in dit verhaal. 
 
Recent hebben we ook nog beslist om de jeugdcompetities op een andere, meer transparante, manier 
te organiseren. De veelal positieve reacties die ik hierover mocht ontvangen, stemmen me tevreden. 
Uiteraard zullen we ons moeten aanpassen. Maar het uiteindelijke resultaat zal een verbetering zijn 
voor de meeste ploegen. 
 
Onze Red Wolves namen in Januari een eerste keer deel aan een WK met wisselend succes. Maar wel 
een enorme ervaring voor de spelers en de staf. Jammer genoeg konden ze zich ondertussen niet 
plaatsen voor het EK van volgend jaar. We kregen wel enkele topwedstrijden in de Alverberg en ik 
herinner mij vooral de volle zaal tegen Kroatië en recenter nog tegen Nederland. 
Dries en Michel zullen straks nog wat dieper ingaan op de selectiewerking. 
 
Ik had de voorbije weken het geluk om al enkele kampioenen te huldigen en het deed me een plezier 
om te merken dat, op welk niveau dan ook, een titel altijd stevig gevierd wordt. 
Ik wil bij deze ook Hestia Bilzen, bij de Liga Dames, Desselgem bij de Heren Liga 3, Groot-Bijgaarden 
bij de Heren Liga 2 en  HK Waasmunster, bij de Heren Liga 1, proficiat wensen met het behalen van 
de titel en de daaraan gekoppelde promotie. Door de 2 Waalse zakkers in 2de nationale zijn er dus 
zowel in Liga 2 en Liga 3, 2 extra stijgers. Ook deze clubs wil ik proficiat wensen met hun promotie.  
 
We merken dat het respect naar de scheidsrechters en tegenstanders in een positieve flow zit. Dat 
doet ons plezier. Toch zijn er jammer genoeg ook dit seizoen enkele ernstige gevallen geweest 
waarvoor het sportcomité moest samenkomen.  Daarom herhaal ik hier als slotwoord, wat ik vorig 
jaar heb gezegd: 
 
Wij moeten met z’n allen proberen samen te werken om onze sport naar een hoger niveau te tillen. 
Het is daarom belangrijk om soms de clubbelangen te overstijgen. Hou het sportief en ga de 
concurrentie aan op het handbalveld, maar werk samen van zodra de wedstrijd is afgelopen.  
 
 Ik wens jullie een fijne avond toe. 
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4. AANWIJZING VAN 2 STEMOPNEMERS 
 
 
 
Er wordt gevraagd naar vrijwilligers om de rol van stemopnemer op zich te nemen. Andy Delcloo (HC 
Don Bosco Gent) meldt zich aan en wordt bijgevolg aangeduid voor deze taak. 
 
 
5. AANVAARDING NIEUWE CLUBS/ONTSLAG CLUBS 
 
Het BO heeft beslist om HC Harelbeke (432) te schrappen. Zij zijn al meer dan een jaar niet actief.- 
Handbalclub Lier en HC Zoersel blijven satellietclub.  
 
  
6. VERSLAG VAN DE COMMISSARISSEN 
 
Het ondertekende verslag van de commissaris Rudi Sas (HV Uilenspiegel) wordt na de vergadering 
gedeeld met alle aanwezigen. De commissaris bevestigt hierin dat hij op 19 april 2023 de boekhouding 
van de vzw Vlaamse Handbalvereniging op onregelmatigheden heeft gecontroleerd en dat hij na 
nazicht van balansen, exploitatierekeningen, banksaldo’s en bewijsstukken de boekhouding als 
correct beschouwt en dientengevolge voorstelt het Bestuursorgaan te ontheffen.  
Op de 2 opmerkingen geplaatst in het verslag van 2021 zijn volgende vaststellingen gemaakt: 

• T.o.v. 2021 is er in 2022 een substantiële loonkostverlaging ingezet die zijn beslag ook naar 
2023 zal kennen. Dit blijft op te volgen. 

• Ook de afschrijving op de investeringen in de digitalisering zal zijn effect gaan kennen. 

De algemene trend naar de verbetering van de financiële positie van de VHV is ingezet. 
Waakzaamheid en opvolging blijven zeker geboden. 
 
 
7. FINANCIEEL VERSLAG EN GOEDKEURING VAN DE JAARREKENINGEN 2022 
 
Patrick Boes geeft als lid van de financiële Cel een inlichting met betrekking tot het negatieve 
resultaat van het boekjaar van 74.872 euro.  
De VHV heeft in 2022 niet het beoogde resultaat gehaald. 2022 was niet alleen voor de Vlaamse 

Handbalvereniging, maar ook voor vele vennootschappen en verenigingen een zeer moeilijk periode 

en ook de toekomst is nog onzeker. 

Niet alleen zijn de kosten (zowel personeel als andere) sterk beginnen stijgen ten gevolge van de 

indexatie, maar de inkomsten zijn niet mee geëvolueerd. De personeelsleden van de VHV vallen 

immers onder een paritair comité waarbij er 2-maandelijkse indexaties gebeuren waardoor er reeds 

een significante impact op de personeelskosten was gedurende 2022 (welke niet begroot was). De 

bijdrages voor het seizoen 2022-2023 werden al vroeg vastgelegd en ook mbt de subsidies is er maar 

een beperkte indexering toegekend voor 2022 waarbij er in het verleden nooit een indexatie werd 

toegepast. 

In combinatie hiermee heeft de VHV in 2022 ook een controle gehad van de RSZ die uiteraard 

onvoorzien was. 

Voor het resultaat 2022 was het zeer moeilijk om nog in te grijpen gezien de korte termijn en om de 

dagelijkse werking niet in het gedrang te brengen, maar er is met medewerking van de medewerkers 

van het secretariaat wel een drastische aanpassing gekomen in de vorm van een herstructurering en 

daling van het aantal VTE vast personeel. Deze wijzigingen zullen hun financiële impact hebben vanaf 

het boekjaar 2023 en werden ook toegelicht tijdens de BAV in december. 

Aanvullend op deze herstructurering worden op deze Algemene Vergadering ook andere maatregelen 

voorgelegd met betrekking tot het verhogen van de inkomsten. 

 
Dries Boulet geeft een toelichting bij details de resultatenrekening. 
Inkomsten :  
Er zijn +- 100 K meer inkomsten dan voorzien. De meeste posten komen overeen met het budget. 
Het verschil is te verklaren door: 
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• Boetes die niet voorzien zijn, de loonkost van Kevin Jacobs, als assistent bondcoach, die 
wordt doorgerekend aan de KBHB. 

• Een beperkte indexering van de basissubsidie en het verkrijgen van 2 kleine extra subsidies. 
 

• Het grootste verschil komt door de toevoeging van de bijdrage per lid voor de werking van 
de KBHB. Deze worden gecompenseerd door extra kosten aangezien deze inkomsten 
doorgestort worden aan de KBHB. 

Kosten : 
Er zijn +- 175 K meer kosten dan voorzien. Daarvan komt +- 135 K alleen van de bezoldiging en sociale 
lasten, +- 30 K diensten en diverse Goederen en +- 10 andere bedrijfskosten. 
Bij de diensten en diverse goederen zien we vooral bij andere, communicatie en kantoorkosten, huur 
printers en diversen & boekhouding en sociaal secretariaat een afwijking met hetgeen werd begroot: 

• De post “andere” bevat de bijdrage voor de werking van de KBHB. Daarover werd hierboven 
al een toelichting gegeven. 

• Bij boekhouding & sociaal secretariaat zien we een afwijking door de verhoogde kosten ten 
gevolge van de verlengde afwezigheid van Els Bal. Doordat Els niet meer werkzaam is, moet 
er meer beroep gedaan worden op het boekhoudkantoor. Ook de kosten van het sociaal 
secretariaat liggen veel hoger door een toename van de activiteiten en door de correcties 
die nodig waren t.g.v. de RSZ-controle. 

• De andere posten omvatten eveneens een aantal kosten die onvoorzien waar. Daaronder 
kosten voor bepaalde subsidieprojecten die moesten gemaakt worden omdat we anders ook 
de subsidies verliezen. Maar ook een aantal kosten die begroot waren onder de noemer 
dienstverlening en vrijwilligers. Het is een aandachtspunt om deze kosten beter te voorzien 
in het budget zodat dit duidelijker zichtbaar is voor het opvolgen van de financiële 
resultaten. 

 
Het grootste verschil bij de kosten ligt dus echter bij de bezoldiging en sociale lasten. Na een analyse 
is dit te verklaren door volgende: 

• +- 60K is een overschrijding van de kosten voor het vast personeel 

• +- 40K vloeit voort uit de controle van de RSZ 

• +- 35K komt van kosten voor projecten of voor bvb. Kevin Jacobs waaraan ook rechtstreeks 
extra inkomsten zijn voorzien 

 
Resultaat van boekjaar is een negatief resultaat van 74.872 euro, wordt overgedragen en komt bij 
het negatief over te dragen resultaat dat er reeds was.  
 
De stemming inzake het financieel verslag en de goedkeuring van de jaarrekeningen 2022 levert een 
meerderheid (43 stemmen) op. De vergadering geeft de bestuurders ontheffing voor hun mandaat 
over het boekjaar 2021. 
 

Stemming Online 

 

Stemming Fysiek 

16 stemmen voor – 0 onthoudingen – 0 stemmen tegen 
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8. ONTHEFFING VAN DE BESTUURDERS 
 
 
 
De stemming inzake de ontheffing van de bestuurders, levert een meerderheid (46 stemmen) op. De 
vergadering geeft de bestuurders ontheffing voor hun mandaat over het boekjaar 2021. 
 

Stemming Online 

 

Stemming Fysiek 

13 stemmen voor – 3 onthoudingen 

 
9. ONTHEFFING VAN DE COMMISSARIS 
 
De stemming inzake de ontheffing van de commissaris, levert een meerderheid (49 stemmen)  op. 
De vergadering geeft de commissaris ontheffing voor zijn mandaat over het boekjaar 2022. 
 

Stemming Online 

 

Stemming Fysiek 

16 stemmen voor 

 
10. GOED BESTUUR 
 
Linde Panis geeft een toelichting m.b.t. “goed bestuur” en de “code goed bestuur” waarnaar de VHV 
werkt. De VHV heeft hier de voorbije tijd een heel aantal stappen gezet. Dit resultaat in een behaalde 
score van 92%.  
De VHV vindt het belangrijk omdat deze “code goed bestuur” heel wat belangrijke elementen bevat 
om beter te gaan besturen. Anderzijds wordt het belang van een goede score groter en groter. Goed 
Bestuur wordt immers eens van de verplichte basisopdrachten van elke federatie en bepaald voor 
een groot deel de subsidie die we ontvangen van Sport Vlaanderen. 
 
Een van de zaken waaraan gewerkt is, is een “benoemingscomité”. Het doel van dit comité is om te 
komen tot een divers bestuur. Dit comité is actief geworden na de Algemene Vergadering van 2 jaar 
geleden. Er waren toen verkiezingen, maar er was geen enkele nieuwe kandidaat. Dit jaar heeft de 
extra inspanning alvast 2 nieuwe kandidaten opgeleverd. Het comité is samengesteld uit Bart 
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Danhieux, Linde Panis en Dries Boulet. Sport Vlaanderen stelt echter dat er externe leden (geen 
personeelslid of bestuurslid) moeten bijkomen. Vandaar een warme oproep om je kandidaat te 
stellen. Het vraagt slechts een beperkt engagement. 
 
Hetzelfde geldt ook voor het “auditcomité” dat waakt over de financiën van de VHV. Rudi Sas werd 
als commissaris uitgenodigd als extern lid van dit comité, maar Sport Vlaanderen verwacht nu een 
meerderheid van externe leden. Dat betekent dat we ook voor dit comité extra mensen nodig 
hebben.  
Iedereen die interesse heeft, kan zich melden bij Linde of Dries. 
 
11. AANPASSING LEDENBIJDRAGEN 
 
Dries geeft een toelichting bij de 2 voorstellen m.b.t. het aanpassen van de bijdrages.  
Naast de gewone indexering van de ledenbijdrage heeft het BO een voorstel goedgekeurd om de 
ledenbijdrage vanaf volgend seizoen anders te organiseren. De ledenbijdragen voor de VHV zijn 
momenteel opgesplitst in 3 afzonderlijke bedragen (lidgeld, regiobijdrage & verzekering), maar zullen 
vanaf 2023-2024 samengevoegd worden in één enkel bedrag per leeftijd en/of categorie. Daarenboven 
stelt de financiële cel voor om het statuut van de recreatieve sporter -12 j te schrappen. Het verschil 
met een competitieve -12 jarige speler is klein, maar het zorgt voor extra verwarring en werk om op 
te volgen. Dit zou betekenen dat het aantal verschillende bedragen en tarieven wordt aangepast van 
17 naar 5. Dit zorgt op termijn voor iets minder nuance, maar verhoogt de transparantie van de 
ledenbijdrages. Bovendien is dit veel minder arbeidsintensief om op te volgen. 
Bijkomend wordt aan de Algemene Vergadering gevraagd om deze aangepaste ledenbijdrage jaarlijks 
te indexeren. Er zal dan geen sprake meer zijn van een doorfacturatie van de verzekeringspremie. 
Een eventuele verhoging van de premie wordt opgevangen door de jaarlijkse indexering. 

 
STEMMING 
Is de Algemene Vergadering akkoord met het voorstel om het volledige totaalbedrag van de 
ledenbijdrage vanaf volgend seizoen te indexeren? 
 
De stemming levert een meerderheid (29 stemmen) op. 
 

Stemming Online 

 

Stemming Fysiek 

12 stemmen voor – 2 onthoudingen - 2 stemmen tegen 
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Naast de aanpassing van de ledenbijdrage stelt het BO voor om de inschrijvingen per ploeg en 
forfaitaire administratiekost de komende 2 seizoen te verhogen met telkens 10% per seizoen. Deze 
verhoging is eigenlijk niet meer dan een inhaalmaneuver gezien deze bijdrages al een tijd niet zijn 
verhoogd. Het is zoals eerder al gezegd ook noodzakelijk voor de financiële gezondheid van de VHV. 
 
STEMMING 
Is de Algemene Vergadering akkoord met het voorstel om inschrijvingsgelden per ploeg en de 
forfaitaire administratiekost de komende 2 seizoenen telkens met 10% te verhogen? 
 
De stemming levert een meerderheid (27 stemmen) op. 
 

Stemming Online 

 

Stemming Fysiek 

11 stemmen voor – 3 onthoudingen – 2 stemmen tegen 

 
 
 
12. AANWIJZING NIEUWE COMMISSARISSEN VOOR DE REKENINGEN 2023 
 
De vergadering is akkoord met het aanstellen van Rudi Sas (HV Uilenspiegel) voor de controle van de 
rekeningen voor het boekjaar 2023. 
 
 
14. VOORSTELLING EN VERKIEZING/ONTSLAG V/D LEDEN V/H BESTUURSORGAAN 
 

 
 
Er verlopen in 2023 6 mandaten. Daarnaast is het ontslag van Luc Tack als bestuurder van de VHV 
aanvaardt op het BO van 03/04/2022. 
Van de huidige leden hebben er 4 zich opnieuw kandidaat gesteld (Giannoula Tsakitzidis, Tom Lovink, 
Raf Baudewijn en Patrick Boes). Daarnaast hebben ook 2 nieuwe mensen zich kandidaat gesteld 
(Maarten Guillaume en Michiel Demeulenaere). 
 
De stemming levert alle 6 de kandidaten een meerderheid op: 

• Giannoula Tsakitzidis  (47 stemmen) 

• Tom Lovink   (47 stemmen) 

• Raf Baudewijn   (47 stemmen) 
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• Patrick Boes    (48 stemmen) 

• Maarten Guillaume  (46 stemmen) 

• Michiel Demeulenaere   (48 stemmen) 

 

Stemming Online 

 

Stemming Fysiek 

Patrick Boes: 16 stemmen 
Raf Baudewijn: 15 stemmen 
Michiel Demeulenaere: 16 stemmen 
Giannoula Tsakitzidis: 16 stemmen 
Tom Lovink: 16 stemmen 
Maarten Guillaume: 16 stemmen 

 
15. MEDEDELINGEN VAN DE VHV 
 
Gerrit Vertommen geeft een toelichting bij volgende aankondiging: 

• Week van de club-API 8-14 mei 2023 

• VHV-Symposium (start in de week van  12-23 juni) 

• Handbal Gala 25/08/2023 

• Beachhanball 

• Hand 2 Girls 

Dries Boulet geeft een toelichting met betrekking tot het werkingsjaar 2022. Van de actiepunten uit 
het beleidsplan is ruim 80% voltooit. Het is een groot aandachtspunt om te zorgen dat alle doelen 
nog worden behaald. Een daling van het aantal VTE vast personeel is een risico. 
Er wordt daarom ook extra ingezet om enkele zaken die moeten leiden tot een vereenvoudiging van 
de werking.  
Enerzijds heeft een digitalisering van de werking geleid tot efficiëntiewinst. In 2021 werden een 
VHV-sharepoint in gebruik genomen en is de boekhouding gedigitaliseerd, samen met alle archieven. 
In 2022 is daar het nieuwe ledenplatform en het digitale wedstrijdblad bijgekomen. De laatste 2 
zullen overigens betaald worden in de toekomst met middelen van de KBHB. En de komende jaren 
staat de ontwikkeling van een online leerplatform op de agenda voor het online volgen van 
bijscholingen en cursussen. De opleiding en bijscholing tafelofficial zullen als eerst gelanceerd 
worden in aanloop van seizoen 2023-2024. Voor 2024 staat ook de ontwikkeling van een nieuwe 
website op de planning.  
Anderzijds is er sterk ingezet op een uniformisering van de werking. De verstandhouding met de 
regiobesturen is goed en na de financiële werking (2021), wordt er nu heel hard gewerkt aan de 
werking van Arbitrage, staat er een grote hervorming van de jeugdcompetitie aan te komen en wordt 
er vooruit gekeken naar het samenbrengen van de diverse juridische organen.  
 
Zoals al eerder aangegeven zijn er extra maatregelen gekomen bij de VHV, maar kunnen we wel 
stellen dat de objectieven bij de KBHB wel zijn behaald. De bijdrage van de clubs aan de werking 
van de KBHB hebben gezorgd voor tal van voordelen. 
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Er is nu een betere financiering van de basiswerking waardoor er kan gewerkt worden aan de 
continuïteit, er is ook ruimte voor investeringen zoals ledenplatform en digitaal wedstrijdblad en het 
biedt perspectieven voor de toekomst. Daarnaast is er een stijging van de inkomsten gerealiseerd bij 
de KBHB van +23% in 2022 en nog eens +29% in 2023. Het target is om in 2023 nog te groeien tot een 
toename van +40% inkomsten. Dit zou neerkomen op een verdubbeling tov 2021. 
Voor een stuk zijn deze inkomsten nodig voor de duurdere werking en projecten zoals het WK van de 
Red Wolves, maar uiteindelijk zijn dit allemaal middelen die geïnvesteerd worden in handbal. 
Op dit moment zijn niet alle cijfers van de KBHB gekend, maar alle clubs zijn welkom op 14 juni 2023 
voor een webinar van de KBHB om verdere toelichting te geven. 
 
Michel Kranzen zoomt tot slot in de sportieve werking van de KBHB. Hij bespreekt: 

• Situering selectiewerking 

• Zoom op talentdetectie 

• Anders werken in de selectiewerking 

• Rod Wolves in een notendop 

• Ondersteunen van clubs via het hernemen van de licentie 

• Ondersteuning van clubs via gasttrainingen 

De bijdrage per lid heeft gezorgd voor een substantiële verandering in aanpak. Het doel op 10 
interlands per jaar per selectie te spelen is binnen handbereik. Dit lukt nog niet voor de Black Arrows, 
maar het programma is ook voor hen sterkt toegenomen. We hebben nu ook zekerheid om te kunnen 
investeren in elke generatie. Vroeger was dit teveel afhankelijk van externe partijen waardoor er 
sommige generaties veel minder ervaring hadden als jeugdinternational. Vele spelers op het WK 
hadden nog nooit een groot tornooi gespeeld. En ook op vlak van trainers hebben we kunnen zorgen 
voor een versterking van de staf met meer internationale ervaring. 
De Red Wolves beleefden uiteraard een hoogtepunt op het WK, maar jammer genoeg zijn niet alle 
doelstellingen bereikt. De ploeg kon zich recent niet plaatsen voor het EK 2024. Maar toch is er hoop 
voor de toekomst. De huidige groep spelers bestaat volgend seizoen uit 10 professionals waarvan er 
maar 2 ouders zijn dan 30 jaar. Dat betekent dat er een goede basis is om verder te werken. 
De komende jaren willen de KBHB ook opnieuw de samenwerking met de clubs naar de voorgrond 
brengen. D.m.v. een licentie moet er een verbetering van de werking komen die zorgt voor meer 
kwaliteit, maar ook kwantiteit en die promotie voor onze sport faciliteert.  
Op dit moment ligt er een ontwerptekst op tafel en zoeken de federaties onderling om tot een 
principeakkoord te komen. Want de licentie moet een Belgisch en geen Vlaams verhaal worden. Als 
we spreken over het principe van een level playing field, is dat uiteraard uitgesloten. Daarna komen 
we met de voorstellen naar de clubs om uiteindelijk alles te laten valideren door het PUC. 
Clubs kunnen ook altijd beroep doen voor een ondersteuning via gasttrainingen. Michel is al bij enkele 
clubs geweest. Hij kan uiteraard niet bij elke club langsgaan, maar ambieert wel om in elke provincie 
te komen.  
 
 
16. CONTROLE VAN DE AANWEZIGHEDEN 
 
Bij een controle is vastgesteld dat alle clubs nog aanwezig zijn. 
 
 
17. SLUITING VAN DE VERGADERING DOOR DE VOORZITTER 
 
Voorzitter Bart Danhieux dankt iedereen voor de vlotte manier van werken en voor zijn/haar 
deelname aan deze hybride Algemene Vergadering. Iedereen die fysiek aanwezig is, kan nog even 
blijven hangen voor een hapje en drankje. 
 
 
 
Bart Danhieux (voorzitter RvB VHV) 
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